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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 8. 2. 2016  v RKD
v Sučanoch.

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom
kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD.

P r í t o m n os ť   n a       z     a     s     a     d n u     t í :

Funkcionári Obce a OcÚ:
1.   Ing. Vladimír Plžik -   starosta obce 
2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu
3.   Mgr. Lenka Orelová               -   hlavná kontrolórka obce

P o s l a n c i :   
- viď prezenčná listina

Ostatní prítomní:
1.  Daniela Ligačová -   zapisovateľka
2. Mgr. Eva Belicová                        -    právnička

Hostia:  
                - viď prezenčná listina

                                                                                                                                         
P r o g r a m :
1. Otvorenie
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice
3. Schválenie programu
4. Správa o plnení uznesení OZ
5. Správy z vykonaných kontrol
6. Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2015
7. Dodatok č. 1 k VZN Obce Sučany č. 3/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 

obecných nájomných bytov
8. Dodatok č. 1 k VZN Obce Sučany č. 4/2014 o tvorbe a použití fondu prevádzky, údržby 

a opráv nájomných bytov vo vlastníctve Obce Sučany
9. Poverenie starostu, aby obec zastupoval vo vzťahu k SPF
10. Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2015
11. Vyhodnotenie činnosti športových klubov za rok 2015
12. Schvaľovanie žiadostí o dotácie z rozpočtu obce
13. Priestor pre verejnosť v zmysle čl. 13 ods. 6 Rokovacieho poriadku OcZ Sučany
14. Prevody a prenájmy nehnuteľného majetku obce / AKNOR-staré futbalové ihrisko/
15. Zámer výstavby útulku pre psov OZ Túlavé šťastie
16. Informácie o zámere rekonštrukcie objektu na Hradiskách /od PL/ na bytový dom
17. Správa o činností komisií
18. Rôzne
19. Interpelácie
20. Záver

1. O t v o r e n i e  

Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí a otvoril zasadnutie
obecného zastupiteľstva. 
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Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci
boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli,
web-stránke obce,  informácia bola aj v obecnom rozhlase.  

Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Danielu Ligačovú.

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice

Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení –   JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta
Trnovská, MPH
Za: 8  (Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, p.
Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovsklý, Ing. Vladimír Bulej, PhD. )
Proti: 0
Zdržal sa: 2  / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH /
Neprítomní: 1 / Ing. Peter Belica /

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Vladimír Bulej, PhD., Bc. Ján Adamovský  

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení –    Ing. Vladimír Bulej, PhD., Bc. Ján
Adamovský  
Za: 8  (p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Veronika Ďaďová, Ing. Eva
Bencová, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník  )
Proti: 0
Zdržal sa: 2 / Ing. Vladimír Bulej, PhD., Bc. Ján Adamovský  /
Neprítomní:  1 / Ing. Peter Belica /

3. S c h v á l e n i e    p r o g r a m u
Starosta  oboznámil poslancov s programom zasadnutia. 
Prednosta  požiadal  o zmenu  programu,  za  bod  č.  9  vložiť  bod  -  Informácia  o výsledku
návštevy obce Spišský Hrhov niektorými poslancami a vymeniť bod 13 Priestor pre verejnosť
v zmysle čl.  13 ods. 6 Rokovacieho poriadku OcZ Sučany za bod 13 Správa o VVČ MŠ
Hurbanova 10, Sučany.

Hlasovanie - za schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva:

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, 
JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD. /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  1 / Ing. Peter Belica /

4. Správa o plnení uznesení OZ

Prednosta oboznámil poslancov, že uznesenia z posledných zasadnutí OcZ sú všetky splnené 
a všetky sa priebežne plnili. 
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Hlasovanie – za berie na vedomie správu o     plnení uznesení OcZ

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, 
JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  1 / Ing. Peter Belica /

5. Správy z vykonaných kontrol

Hlavná  kontrolórka  oboznámila  poslancov z výsledkami  uskutočnených kontrol.  V zmysle
zmeny zákona o kontrolách,   zmení sa aj  štruktúra správ z kontrol,  pri  nedostatkoch bude
Návrh správy a Správa z kontroly.
Kontrola bola zameraná na kontrolu plnenia všetkých uznesení za rok 2015. Boli zistené aj
nedostatky /  uz.  č..  16/2015,  35/2015,  50/2015,  96/2015,  146/2015,  178/2015,  184/2015/,
niektoré sú splniteľné až v roku 2016, pri niektorých došlo k splneniu v priebehu kontroly
a bolo to akceptované. 
Diskusia: Ing. Eva Bencová – navrhla prijať uznesenie, aby uznesenia boli vopred prečítané,
aby sa  v uzneseniach OcZ  uvádzal dátum plnenia a meno zodpovednej osoby. 
JUDr. Peter Belica – uznesenie by bolo zmätočné 
Starosta skonštatoval, že sa môžeme vrátiť k papieru a peru a uznesenia sa budú tvoriť priamo
na zasadnutí OcZ. 
Mgr. Ďaďová Veronika – konštatuje, že zabehnutý spôsob s dopredu nachystaným návrhom
uznesenia je dobrý, žiada nemeniť
Ing. Eva Bencová- sťahuje svoj návrh

Hlasovanie – za berie na vedomie     Správu hlavnej kontrolórky č. 01/2016 o kontrole 
plnenia uznesení OZ v roku 2015

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, 
JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD. /
Proti: 0
Zdržal sa: 1 / Ing. Peter Belica /
Neprítomní:  0 

6. Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2015

Hlavná kontrolórka podala Správu o kontrolnej  činnosti  za rok 2015, táto bola poslancom
zaslaná mailom. Kontroly boli vykonané na základe plánu kontrol na II. polrok 2015.
Diskusia: Ing. Eva Bencová – pripomienka k zneniu kontroly – kontrola bola zameraná na
kontrolu úhrady faktúr DHZO. 

Hlasovanie – za berie na vedomie Správu o     kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za
rok 2015

–-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 8. 2. 2016

  

                              4



Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč,  Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter 
Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD. Ing. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 1 / Ing. Eva Bencová /
Neprítomní:  0 

7. Dodatok č. 1 k VZN Obce Sučany č. 3/2014 o podmienkach prideľovania a užívania
obecných nájomných bytov

Prednosta oboznámil   so zmenami v tomto dodatku, zmeny sa týkajú len znenia zákonov,
osobitné určenia na zloženie zábezpeky na byt. 

Diskusia:  nikto sa neprihlásil

Hlasovanie – za schválenie Dodatku č. 1 k     VZN  č. 3/2014 o     podmienkach prideľovania
a     užívania obecných nájomných bytov 
Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová,
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

8. Dodatok  č.  1  k VZN  Obce  Sučany  č.  4/2014  o tvorbe  a použití  fondu prevádzky,
údržby a opráv nájomných bytov vo vlastníctve Obce Sučany

Prednosta oboznámil poslancov  so zmenami v tomto dodatku, ktorý bol v zákonnej lehote
zverejnený a všetky zmeny sú v zmysle zákona.
Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil

Hlasovanie – za schválenie dodatku č. 1 k     VZN č. 4/2014 o     tvorbe a     použití fondu 
prevádzky, údržby a     opráv nájomných bytov vo vlastníctve Obce Sučany

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová,
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

9. Poverenie starostu, aby obec zastupoval vo vzťahu k SPF

Prednosta oboznámil poslancov, že potrebujeme poverenie pre starostu na jednanie ohľadom 
pozemkov s SPF, jedná sa o pozemky pri Váhu na výstavbu nízko nákladových bytoviek. 
Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil

 Hlasovanie – za schválenie   poverenia pre starostu obce Sučany Ing. Vladimíra Plžika, 
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na zastupovanie obce Sučany vo vzťahu k Slovenskému pozemkovému fondu Bratislava,
vo veci prevodu vlastníckeho práva na obec Sučany. pozemok CKN 1708/19 k.u. Sučany 
o výmere 347 m2, druh pozemku ostatné plochy, zapísaný na LV 4310 /pre výstavbu 
bytov nízkeho štandardu/

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová,
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

10. Správa o výsledku návštevy obce Spišský Hrhov niektorými poslancami

Ing. Eva Bencová informovala poslancov o návšteve v obci Spišský Hrhov,  zaujímali sa o 
riešenie otázky bytov pre rómskych spoluobčanov, zamestnávanie pracovníkov na VPP. Obec 
Spišský Hrhov nie je veľká obec má asi 1 400 obyvateľov z toho asi 300 rómskych 
spoluobčanov. V obci zmenili práce na VPP a vytvorili obecné podniky so 100% účasťou 
obce a zamestnávajú všetkých rómskych spoluobčanov v týchto podnikoch. Robia všetky 
práce v obci. Túto činnosť postupne prevádzali v obci, je to asi posledných 15 rokov a išlo to 
len postupne. V súčasnej dobe obecné podniky vykazujú zisk. Zameriavajú sa na výstavbu 
sociálnych bytov /stavajú sa z atypických paliet, robia sa hranolčeky a z týchto montujú 
domčeky/, vyrábajú pelety, ktorými vykurujú školu, vlastné kúpalisko, Fitcentrum. 
Majú komunitné centrum a pracovníčky KC sa starajú aj o kultúru. Venujú sa rómskym 
deťom, majú deti ktoré končia stredné školy, majú aj vysokoškolákov. V obci sa nachádza aj 
denný stacionár pre starších občanov. 
Prednosta informoval poslancov, že návšteva bola zameraná hlavne na činnosť komunitného 
centra a výstavbu nízko nákladových bytov nižšieho štandardu. Podľa starostu obce Spišský 
Hrhov  niektoré veci idú ľahšie niektoré nie, majú svoj amfiteáter, robia svoju vlastnú 
Guinessovu knihu rekordov.
Mgr. Róbert Kováč – stavajú nízkonákladové domy, pracovníci pomáhajú na urbári, čistia 
horu, za to dostanú hranoly, z toho sa zhotoví kostra domov a túto potom vypĺňajú hranolmi.
V obci nemajú políciu, hlavný je starosta. Majú veľmi čistú obec, venujú sa hlavne terénnej 
práci medzi rómskymi občanmi. Nemajú v obci žiadne chatrče. 
Majú vykúpené všetky pozemky a tieto sa predávajú všetkým občanom rovnako. 
Starosta mal dotaz ako sa vysporiadajú teraz s povinnosťou dosiahnuť energetickú náročnosť 
budov Al.
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – funguje to asi ako montovaný drevený dom, ale tieto podľa 
nových noriem nebudú spĺňať podmienky.
Starosta povedal, že to môžeme skúsiť, potrebné je nájsť schopného človeka, ktorý opraví 
niektorý dom/ Milcová, Windisch/ a môžeme ho vyskúšať. Ak sa osvedčí môžeme pokračovať
v spolupráci a môže vzniknúť obecný podnik. Ak sa nájde schopný človek, môže ísť na skusy,
nech vstrebe skúsenosti.
Ing. Eva Bencová – prestavbu realizovať postupne, zapájať ľudí do prestavby a tak ich 
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motivovať. 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH – podotkla, že cez obecný podnik kúpili maštaľ, ktorú 
zrenovovali a nachádza sa tu denný stacionár pre seniorov a  sú tam byty. Taktiež cez obecný 
podnik robia aj kosenie v obci. V každom obecnom podniku je riaditeľ, dvaja manageri 
a dvaja poslanci, ktorí sú v dozornej rade a hlavný je vždy štatutár obce. 

Hlasovanie  - za berie na vedomie informáciu o     výsledku návštevy Obce Spišský Hrhov 
niektorými  poslancami 

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová,
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

11.  Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2015

Prednosta informoval poslancov, že správu o kultúrnej činnosti za rok 2015 vypracovanú 
kultúrnou referentkou, spolu so správou o obecnej knižnici všetci  dostali a mohli sa s ňou 
podrobne oboznámiť. 
Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil

Hlasovanie – za berie na vedomie vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2015

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová,
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

12. Vyhodnotenie činnosti športových klubov za rok 2015

Prednosta informoval poslancov, že všetky kluby doložili správy o činnosti za rok 2015 /FO, 
skialpinistický, volejbalový, KO, turistický krúžok/ a tieto boli preposlané aj poslancom. 
Diskusia:
Ing. Eva Bencová – správa z činnosti FO nie je priložená
Prednosta – je priložená v celku, ktorý bol poslaný poslancom, požiadané všetky kluby, aby 
správy doložili
Starosta – všetky správy budú v budúcnosti preposlané po jednotlivých kluboch
Hlasovanie – za berie na vedomie v  yhodnotenie činnosti športových klubov za rok 2015

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová,
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
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Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

13. Schvaľovanie žiadostí o dotácie z rozpočtu obce

Prednosta požiadal o prerozdelenie dotácií na rok 2015 na základe  doporučenia jednotlivých 
odborných komisii. Všetky organizácie mali čas na podanie žiadosti, vedeli, čo má jednotlivá 
žiadosť obsahovať, na čo jednotlivé dotácie budú použité. 
Dotácie môžu byť poskytnuté len v tom prípade ak nezvyšujú zadlženie obce. 
Mgr. Veronika Ďaďová – kultúrna komisia prerokovala žiadosti, zástupcovia jednotlivých 
klubov a spoločenských organizácii boli prizvaní na zasadnutie komisie, oboznámili členov 
komisie s účelom použitia dotácie. Kultúrna komisia vychádzala z výšky poskytnutých dotácii
za minulé roky, z potrieb jednotlivých subjektov a taktiež z výšky finančných prostriedkov 
schválených v rozpočte. Prerozdelila fin. prostriedky pre spoločenské organizácie a športové 
kluby. Dotáciu pre Evanjelickú cirkev /výmena lustrov v kostole/ neschválila. 
Martin Rybár – ekonomická komisia prerokovala žiadosti na poskytnutie dotácie z rozpočtu 
obce a prehodnotila návrh z kultúrnej komisie a navrhla výšku jednotlivých súm pre kluby 
a to vo výške :
Základná organizácia JD    –                          800,-€
Základná organizácia SZPB -                        300,-
Základná organizácia SZZP -                        600,-
OZ Sučianka                          -                       350,-
Miestny odbor Živena Sučany  -                   450,-
Miestny odbor Matice Slovenskej   -            400,-
Evanjelický cirkevný zbor a.v. Sučany           0,-
FO Tatran Sučany                                      12 500,-
KO Tatran Sučany                                       1 000,-
Klub sučianskych turistov                              800,-
Skialpinistický klub Tatran Sučany             1 000,-
Športový krúžok Sučany                                 300,-
Volejbalový klub Tatran Sučany                    400.-
TJ Tatran – stolný tenis                                   300,- 
Dotáciu pre Evanjelický cirkevný zbor  na výmenu lustrov v kostole odporúča neschváliť.       

Diskusia: Ing. Eva Bencová – potreba jasne stanoviť veci ohľadom dotácií, zabezpečiť 
čerpanie v súlade so zmluvami / nedostalo sa jej vyúčtovanie jednotlivých dotácií za rok 
2015, načo boli finančné prostriedky použité/, určiť organizáciám aby niečo urobili aj pre 
obec, čo pre obec zrealizujú. Žiada doplniť presné určenie na čo sa dotácie použijú.
Podala návrh na uznesenie, aby dotácie boli vyplatené v 50% výške  z návrhu ekonomickej 
komisie. 
Mgr. Veronika Ďaďová – čo ešte majú jednotlivé kluby doplniť, nakoľko už všetci boli na 
kultúrnej komisii a prezentovali svoje požiadavky a použitie jednotlivých dotácií. 
Martin Rybár – poslanci sa musia vyjadriť od ktorých klubov chcú ešte doplnenie 
Ing. Bencová – požaduje rozpis na čo použijú dotáciu hlavne od futbalového oddielu, či stačí 
že pomôžu pri  11-nástkach.
JUDr. Peter Belica – ak sa schváli uznesenie o vyplatení 50% výšky dotácie, ako sa bude 
potom pokračovať s druhou polovicou, pretože podľa  tohto uznesenia budú mať nárok aj na 
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druhú polovicu dotácie. 
Faktická poznámka: Ing. Vladimír Bulej, PhD. – ak vyplatíme len 50% dotácie, aby niektoré 
kluby nemali existenčné problémy /skialpinistický klub/.
Ing. Veronika Ďaďová – potreba rozhodnúť, či sa dotácie idú schváliť alebo nie, či odsunieme
športové kluby a spoločenské organizácie vyriešime.
Faktická poznámka: Martin Rybár – vyúčtovanie FO prišlo neskôr, všetci ho nedostali, môže 
sa o dotáciách hlasovať jednotlivo
Faktická poznámka: Mgr. Lenka Orelová – kontrolu čerpania a použitia dotácií za rok 2015 
môže ukončiť do 1 mesiaca
Starosta rozhodol, že sa bude hlasovať jednotlivo.
Ing. Ján Jamriška – kto určuje, že spoločenské  organizácie majú toľkú sumu a športové klubu
zase inú sumu, či to určuje rozpočet
Starosta odpovedal, že áno, keď schváli OcZ rozpočet. Dáva hlasovať jednotlivo o výške 
dotácií. 

Hlasovanie – za schvaľuje dotáciu pre FO vo výške 12 500,- €, bežná údržba
Mgr. Róbert Kováč podal pozmeňujúci návrh na výšku dotácie pre FO  v sume 10 500,- € 

Hlasovanie - za schválenie dotácie pre FO vo výške 10     500,- €

Za : 2 /Mgr. Róbert Kováč, Ing. Ján Jamriška /
Proti: 9  / Ing. Eva Bencová,  MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter
Belica,  Bc. Ján Adamovský,  Mgr. Veronika Ďaďová,  Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,
JUDr. Peter Belica / 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 0

Hlasovanie - za schválenie dotácie pre FO vo výške 12     500,- € - pôvodný návrh

Za : 2 /Jaroslav Makovník,  JUDr. Peter Belica /
Proti: 6  /Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, , Ing. Ján Jamriška,  MUDr. Iveta Trnovská,
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica /
Zdržal sa: 3 / Bc. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Martin Rybár /
Neprítomní: 0

Kolkársky oddiel pôvodný návrh 1 000,- €, cestovné náklady
Ing. Ján Jamriška podal pozmeňujúci návrh na sumu 1 500,- €.-. 

Hlasovanie – za schválenie dotácie pre kolkársky oddiel  v     sume 1     500,- €
Hlasovanie bolo neprehľadné – skončilo ako zmätočné

Starosta vyhlásil 10 minútovú prestávku aby sa poslanci dohodli ako sa bude hlasovať. 

Po ukončením prestávky sa o slovo prihlásil evanjelický pán farár. Starosta dal hlasovať 
o udelení slova v rámci tohto bodu rokovania. 

Hlasovanie - za schválenie  udelenia slova v rámci programu rokovania Obecného 
zastupiteľstva pre zástupcov evanjelickej cirkvi:
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Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, 
Ing. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD. /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  1 / JUDr. Peter Belica /

Daniel Beňuch poďakoval poslancom aj obci za spoluprácu, že evanjelická cirkev už od obce 
dostala dotáciu na opravu fasády kostola, v súčasnej  dobe by potrebovali príspevok na 
výmenu lustrov v kostole, ktorú už sú technicky zastaralé. Kostol je súčasťou erbu obce 
a preto kostol aj reprezentuje obec. 
Starosta mal dotaz, či sa robí aj zbierka v kostole a koľko už vyzbierali a či sa s výmenou 
počíta aj v ich rozpočte. 
p. Daniel Beňuch mu odpovedal, že majú vyzbierané asi 1 000,- € a v rozpočte vyčlenených 
asi 7 000,- €. 

Starosta pokračoval v pôvodnom programe a to v schválení dotácií. 

Hlasovanie – za schválenie, aby    sa dotácie spoločenským organizáciám (okrem ECAV)
schválili vo výške navrhovanej ekonomickou komisiou na zasadnutí 3.2.2016 a 
aby sa dotácie športovým klubom schválili v polovičnej výške oproti výške navrhovanej
ekonomickou komisiou na zasadnutí 3.2.2016 a to:
nasledovným športovým klubom :
a/ FO Tatran Sučany vo výške 6.250,-€ na činnosť FO /doprava, bežná údržba futbalového 

ihriska, odmeny trénerom a rozhodcom, bežná údržba a nákup športového výstroja ap./
b/ Kolkársky klub Tatran Sučany vo výške 500,-€ na úhradu cestovných nákladov súvisiacich 

s činnosťou klubu
c/ Klub sučianskych turistov Sučany vo výške 400,-€ na údržbu turistického chodníka na 

Kriváň, údržba chaty Vendovka a turistickej základne, dokončenie vrcholového stĺpa na 
Kriváň

d/ Skialpinistický klub Sučany vo výške 500,-€  na zabezpečenie memoriálu Jána Doboša
e/ Športový krúžok Sučany vo výške 150,-€  na uhradenie dopravných nákladov súvisiacich s 

činnosťou krúžku
f/ Volejbalový klub Tatran Sučany vo výške 200,-€ na uhradenie nákladov na prenájom 

telocvične v ZŠ Sučany
g/ TJ Tatran Sučany /STO/ vo výške 150,-€  na zabezpečení súťaže „O pohár starostu obce“ a 

náklady súvisiace s prácu s mládežou
a nasledovným spoločenským organizáciám:
h/ ZO JDS Sučany vo výške 800,- € na akcie – pochovávanie basy, zájazdy - výstup na Piliš, 

návšteva  Tokaja a iných miest na Slovensku, Seniorparáda, Silvestrovský večierok a Deň
zahraničných Slovákov 

i/ ZO SZPB Sučany vo výške 300,- € na akcie – poznávací zájazd, návšteva pamätníka na 
Dukle a náklady súvisiace s návštevami imobilných členov

j/ ZO SZZP Sučany vo výške 600,- € na akcie – návšteva kultúrnych podujatí a na poznávacie
zájazdy

k/ Sučianka, OZ vo výške 350,- € na akcie – dopravné náklady súvisiace s vystúpením 
hudobnej skupiny, nákup materiálu súvisiaceho s činnosťou OZ.
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l/ MO Živena Sučany vo výške 450,- € na akcie -výtvarná súťaž „Sučany očami detí“ a na 
dopravné náklady súvisiace s návštevami iných miestnych organizácií Živeny 

m/ MO Matice slovenskej Sučany vo výške 400,- € na akcie -  náklady súvisiace s návštevou 
Piliša a iných miest na Slovensku, náklady súvisiace s vatrou zvrchovanosti

Za : 9 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Martin Rybár,  MUDr.
Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica,
JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 1 /Jaroslav Makovník/
Neprítomní: 1 /Ing. Ján Jamriška/

Hlasovanie  –  za  schválenie    aby  sa  o  dotáciách  športovým  klubom  vo  zvyšnej
neschválenej  časti  oproti  návrhu ekonomickej  komisie  a o žiadosti  ECAV Sučany  vo
výške 3  000,-  €  na výmenu lustrov v kostole,  prerokovalo  a  rozhodovalo  na ďalšom
zasadnutí Obecného zastupiteľstva a žiada predsedov ekonomickej a kultúrnej komisie,
aby podali na ďalšie rokovanie Obecného zastupiteľstva návrhy.

Za : 9 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Martin Rybár,  MUDr.
Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica,
JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 1 /Jaroslav Makovník/
Neprítomní: 1 /Ing. Ján Jamriška/

14. Priestor pre verejnosť v zmysle čl. 13 ods. 6 Rokovacieho poriadku OcZ Sučany

Jana Očková predniesla svoj návrh na zriadenie MŠ Montessori. Po rokovaniach s riaditeľkou
MŠ, ktorá nesúhlasí s vytvorením triedy v priestoroch MŠ, prebehlo rokovanie s riaditeľkou 
ZŠ o zriadení triedy v ZŠ v klube Montessori. Potrebné je ale prispôsobiť priestory a to 
prerobenie sociálnych zariadení a výmenu kuchyne, aby vyhovovala výške deti. 
Budú fungovať pod záštitou ŠKD.
Starosta pripomenul, že môžu fungovať len ako ŠKD, preto je potrebné dať návrh na 
prestavbu a podať tento návrh na prerokovanie na OcZ a uvidí sa ako to bude priechodné a je 
potrebné aby pod žiadosťou bola podpísaná riaditeľka ZŠ.
p. Murčeková poďakovala starostovi za opravu vody, sťažovala sa na výrez a postrek stromov,
sťažovala sa na zlé odhŕňanie snehu, sťažovala sa na p. Čičerina.
Starosta odpovedal, že tieto veci sa na zasadnutí OcZ  riešiť nedajú. 
Anna Hlušeková, Martin – taktiež sťažnosť na p. Čičerina – roznáša klebety.
Milan Kožuch – podal žiadosť na kultúrnu komisiu usporiadať akciu pre deti počas štrajku 
učiteľov v streľbe. Bolo mu povedané že v priestoroch RKD sa to nedá. Technické 
zabezpečenie streľby má zabezpečené, všetky náklady si hradí sám so štartovného, podniká 
v rámci smerníc streleckého zväzu. 
Martin Rybár – počas štrajku učiteľov, nepedagogickí pracovníci sú v škole a tak by nebol 
problém strieľať v telocvični ZŠ. 

–-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 8. 2. 2016

  

                              11



15. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ Hurbanova 
10, Sučany za šk. rok 2014/15

Prednosta  predniesol správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti  
MŠ Hurbanova 10, Sučany za šk. rok 2014/15, ktorá už na OcZ bola prerokovaná, len chýbala
správa o prerokovaní v Rade MŠ. Táto bola doložená, bolo to prerokované 26.10.2015.
Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil

Hlasovanie – za schválenie   správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 
činnosti MŠ Hurbanova 10, Sučany za šk. rok 2014/15

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Martin Rybár, MUDr.
Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica,
JUDr. Peter Belica, Jaroslav Makovník /
Proti: 0
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 1 /Ing. Ján Jamriška/

16. Prevody a prenájmy nehnuteľného majetku obce / AKNOR-staré futbalové ihrisko/

Prednosta informoval o žiadosti Agentúry AKNOR o výpožičku priestoru starého futbalového
ihriska a priestorov ŠD, areál a budovu Gólu, jedná sa o konanie festivalu Turiec Fest v dobe 
od 13.6. do 22.6.2016
Diskusia: Jaroslav Makovník- či výpožička je až na tak  dlhú dobu, či nedošlo k preklepu, 
pretože bude tréning futbalistov, aby bol prístup k šatniam
Starosta odpovedal, že je to v tom istom režime ako bolo vlani a pri dodržaní tých istých 
podmienok nemali by nastať žiadne problémy 
Martin Rybár- ekonomická komisia výpožičku odporúča schváliť, len bude treba riešiť 
problém rušenia nočného kľudu 
Mgr. Veronika Ďaďová – požiadavka, aby sa účastníci nevyháňali z týchto priestorov, 
nakoľko vlani boli problémy s ľuďmi, nakoľko sa túlali v obci
Ing. Eva Bencová – súhlasí aby ostali na starom futbalovom ihrisku, mohli tam prespať alebo 
prečkať v týchto priestoroch až do rána, kým pôjdu prvé ranné spoje.
 Mgr. Eva Belicová – starosta môže dať v rámci povolenky výnimku 

Hlasovanie – za schválenie   zmluvy o výpožičke, ktorej predmetom je bezodplatné 
vypožičanie pozemkov s parcelnými číslami: pozemok KN-C 972/1, druh pozemku: 
ostatné plochy o výmere 13.622 m2, pozemok KN-C 972/2, druh pozemku: zastavané 
plochy a nádvoria o výmere 462 m2, spolu s vyčlenenými časťami na prízemí 
Športového domu č. súp. 841, pozemok KN-C 951, druh pozemku: zastavané plochy a 
nádvoria o výmere 369 m2 a pozemok KN-C 952, druh pozemku: zastavané plochy a 
nádvoria o výmere 265 m2, všetky v k.ú. Sučany ("areál starého futbalového ihriska") 
pre vypožičiavateľa: Agentúra AKNOR, IČO: 42 391 806, Železničná 7, 038 52 Sučany 
na dobu určitú od 13.6.2016 do 22.6.2016 pre účel konania kultúrneho podujatia "Turiec
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Fest 2016"
Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, MUDr. Iveta Trnovská,
MPH,  Mgr.  Veronika  Ďaďová,  Ing.  Vladimír  Bulej,  PhD.,  Ing.  Peter  Belica,  JUDr.  Peter
Belica, Jaroslav Makovník /
Proti: 0
Zdržal sa: 2 / Martin Rybár, Ing. Ján Jamriška/
Neprítomní: 0

Prednosta informoval o žiadosti na odsúhlasenie zámeru o vybudovanie útulku pre psov od 
Občianskeho združenia Túlave šťastie – v časti Záriečie. Tieto pozemky sú v súkromnom 
vlastníctve.
Starosta informoval, že občania majú možnosť nahlásiť túlavých psov na hasičov, ktorí majú 
daný problém riešiť. V minulom roku sa pri hasičiarni urobili koterce práve pre ich dočasné 
umiestnenie, v tomto roku pôjdu dvaja hasiči na školenie ohľadom túlavých psov a obec 
zakúpi zariadenie na odchyt týchto psov. 
Diskusia: Ing. Eva Bencová – žiadosť bola prerokovaná na stavebnej komisii, zatiaľ sa 
nemusíme k žiadosti vyjadrovať, nakoľko si musia vybaviť všetky povolenia, musia si 
odkúpiť pozemky
MUDr. Iveta Trnovská, MPH – martinský útulok nemá úroveň, tento nový sa bude riešiť ako 
oddychová zóna pre Martin, bude tu cvičisko pre psov, jedná sa o plochu 10 000m2
Mgr. Róbert Kováč – finančný rozpočet je veľmi zvláštny, príjmy sú podľa neho 
nadhodnotené a výdavky podhodnotené.

Hlasovanie – za berie na vedomie   informáciu o     zámere výstavby útulku pre psov

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová,
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

17. Informácie o zámere rekonštrukcie objektu na Hradiskách /od PL/ na bytový dom

Starosta informoval o zámere rekonštrukcie objektu bývalej PL na bytový dom. Tento objekt 
aj pozemku sú už v našom vlastníctve. Začalo sa aj stavebné konanie, žiadosť o príspevok 
a dotáciu so ŠFRB bude sa môcť podať až v budúcom roku. Musí sa vypracovať realizačná 
projektová dokumentácia na prestavbu. 
Diskusia:  do diskusie sa nikto neprihlásil

Hlasovanie – za berie na vedomie i  nformáciu o     zámere rekonštrukcie objektu na 
Hradiskách /od PL/ na bytový dom
Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová,
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
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Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

18. Správa o činností komisií
Jednotliví predsedovia komisií zhodnotili činnosť svojich komisií .
Mgr. Veronika Ďaďová – činnosť kultúrnej komisie, komisia navrhla udeliť ceny  a to:
- udelenie Ceny obce Sučany Ing. Milanovi Rybárovi za osobný prínos pri priemyselnom 
rozvoji obce 
- udelenie Ceny starostu obce Sučany Vladimírovi Malkovi za osobný celoživotný prínos pri 
rozvoji obce a športu v obci
- udelenie Ceny starostu obce Sučany Ivanovi Cunovi za reprezentáciu obce v rámci 
športových súťaží v maratóne
Taktiež informovala o potrebe v zmysle príslušného VZN odsúhlasiť výšku vecného daru k 
týmto cenám. Potrebné je aj navrhnúť z príležitosti Dňa Učiteľov menoslov na Plakety J.A. 
Komenského, bude sa konať posedenie s učiteľmi ZŠ a MŠ a anglického gymnázia.  Navrhla 
aj nového člena kultúrnej komisie. Informovala o jednaní ohľadom monografie, bolo 
stretnutie s pánom Cabadajom. 
Starosta povedal, že monografia bude vydaná v populárnej forme, ale bolo by dobré ju vydať 
aj v úplnej, komplexnej forme z hľadiska historického a faktografického,  aspoň 100 ks, bude 
potrebné sa tým zaoberať.  
Ing. Eva Bencová – súhlasí s názorom starostu na vydanie faktografickej monografie
MUDr. Iveta Trnovská, MPH – informovala o činnosti sociálnej komisie, Vytvorenie MŠ 
Montessori, o tú nie je záujem. 
P. Kuciaková prejavila záujem o vytvorenie Súkromnej umeleckej školy, uvedené členovia 
komisie nedoporučujú v obci zriadiť  a súkromného CVČ, čo členovia komisie odporučili. 
Rozoberali vysoké  neospravedlnené hodiny žiakov v ZŠ. Taktiež sa zaoberali štrajkom 
učiteľov, pretože nefungoval ani ŠKD, potrebné je vrátiť rodičom poplatok za nefungujúci 
ŠKD. 
Ing. Eva Bencová – činnosť stavebnej komisie, monitoruje sa stále ulica Fučíková, 
spracováva sa územný plán, možno dávať pripomienky, riešili sťažnosť p. Ondka, robia mu 
problém ovce z firmy Agromajetok s.r.o. Firma ZinkPover požiadala obec o vybudovanie 
verejného osvetlenia k ich firme, potrebné je vypracovať projekt na vybudovanie osvetlenia. 
Stály problém je aj sťažnosť p. Pánisa s firmou TURIMEX o zadný výjazd z firmy. 
Starosta odpovedal, že vybudovanie VO na základe projektu by stálo asi 35 000,- €, pričom 
by sa mohlo ušetriť na zemných prácach  asi 5 000,- € a tiež keby sme dali pozinkovať stĺpy v
Zinkovni, čo riaditeľ Zinkovne sľúbil.  
Martin Rybár – problém pri výstavbe by bol aj s trafostanicou. 
Ing. Bencová – zaoberali sa aj problémom bytoviek na Ul. tehelná, musí sa zabezpečiť 
posúdenie bytoviek, energetický audit bytovky, zistiť, prečo byty stále plesnejú. 
Starosta informoval poslancov aj o konaní Dňa otvorených dverí 14.5.2016 vo firme 
KrausMaffei a v ďalších závodoch v tejto priemyslenej zóne. 
Martin Rybár – všetky výstupy z ekonomickej komisie boli prerokované. 

Hlasovanie – za chválenie    za člena komisie kultúry a športu Ing. Anežku Bulejovú
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Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová,
Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. /
Neprítomní: 0

Hlasovanie – za schválenie :
- udelenie Ceny obce Sučany Ing. Milanovi Rybárovi,  za osobný prínos pri 
priemyselnom rozvoji obce 
- udelenie Ceny starostu obce Sučany Vladimírovi Malkovi,  za osobný celoživotný 
prínos pri rozvoji obce a športu v obci
- udelenie Ceny starostu obce Sučany Ivanovi Cunovi,  za reprezentáciu obce v rámci 
športových súťaží v maratóne
- za udelenie Ceny obce vecný dar v hodnote do 150,- € na jednu osobu a za udelenie 
Ceny starostu obce cenný dar hodnote do 100,- € na jednu osobu  

 Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p.
Jaroslav  Makovník,  MUDr.  Iveta  Trnovská,  MPH,  Mgr.  Veronika  Ďaďová,  Ing.  Vladimír
Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 1 /Ing. Ján Jamriška /
Neprítomní: 0

       Hlasovanie – za schválenie   umiestnenia tabuľky s menom Ing. Ondreja Kožucha na 
panteóne osobností na Námestí SNP v     Sučanoch

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová,
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

Hlasovanie -  za schválenie zriadenia Súkromného centra voľného času  Sučany v obci 
Sučany 

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová,
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

Hlasovanie   - za neschválenie   zriadenia Súkromnej základnej umeleckej školy v obci 
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Sučany
Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p.
Jaroslav  Makovník,  MUDr.  Iveta  Trnovská,  MPH,  Mgr.  Veronika  Ďaďová,  Ing.  Vladimír
Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 1  / Ing. Eva Bencová/
Neprítomní: 0

19. Rôzne

Prednosta  informoval  o spustení  osvetlenie  lavičky  pri  diaľnici  od  mosta  po  železničnú
stanicu. 
Diskusia:
Ing. Vladimír Bulej – potreba urobiť zápis z návštevy v Spišskom Hrhove
MUDr. Iveta Trnovská – doniesli CD, bude premietnuté na budúcom zasadnutí OcZ
JUDr. Peter Belica – informácia o spore s firmou Sagacita s.r.o o sumu 22 000,- €
Mgr. Eva Belicová – prebehlo súdne pojednávanie, právny zástupca firmy Sagacita  nevedel
obhájiť  nároky  žiadateľa,  podarilo  sa  skresať  nárok  asi  na  9  mesiacov,  musia  predložiť
úkonovník na nové pojednávanie, ktoré bude 15.4.2016
Ing. Ján Jamriška – miestny rozhlas je nastavený veľmi hlasno, zaujíma ho uvítanie deti do
života
Starosta – zníži sa hlasitosť pesničiek vo vysielaní v MR
Mgr. Veronika Ďaďová – uvítanie bude v mesiaci marec
Ing.  Eva  Bencová  –  upozornila  na  chybu  na  web  stránke  obce  /zápisnice  zo  zasadnutí/,
potrebné uskutočniť kontrolu budov OU, jedná sa o budovu Gólu, nachádzajú sa tu smeti,
taktiež pri budove bývalej predajne COOP Jednota, potrebné je ich odstrániť.  Zaujíma ju tiež
organizačná štruktúra obce  a to koordinátor VPP – ½ úväzku p. Zelníková a 1 celý úväzok
koordinátor  VPP  p.  Bacula-  žiada  vykonať  kontrolu  náplne  práce.  Mala  pripomienky
k používaniu kamerového systému v obci,  či  prevádzkovanie kamerového systému obce je
v súlade so zákonnými predpismi.  Podala návrh na vydávanie Sučianskych zvestí aspoň 6x
do roka. 
Starosta odpovedal, že p. Zdenko Bacula je koordinátor VPP ale zabezpečuje aj iné činnosti
podľa potrieb
MUDr. Iveta Trnovská, MPH – podala pripomienku, či p. Kapala je zamestnanec obce a či má
na starosti činnosť zberného dvora, ako môže byť naraz na dvoch miestach. 
Ing. Peter Belica – pracovná náplň p. Kapalu – pracovník zberného dvora
Starosta odpovedal , že p. Kapalu preraďuje na práce podľa potreby, nakoľko má kvalifikáciu
na obsluhu motorovej píly, traktora, kosačky a iných mechanizmov 
Mgr. Lenka Orelová – informovala o školení ohľadom riešenia konfliktných situácií, kto má
záujem môže sa zúčastniť
Prednosta – postupne sa bude riešiť aj otázka obecnej polície 

JUDr. Peter Belica – p. Murčeková je neriešiteľný problém, zlá funkcia obecnej polície
Mgr. Róbert Kováč – obecná polícia v tejto podobe  aká je nemôže fungovať, buď sa doplní
stav alebo sa zruší
Prednosta  –  dlhodobá  nečinnosť  na  úseku  dopravnej  situácie,  rómskej  otázky
a spoluobčianskom spolunažívaní
p. Martin Rybár – či všetci občania musia byť informovaní, že je priestor monitorovaný
Starosta – stačia tabuľky o monitorovaní priestoru kamerami
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Hlasovanie - žiada hlavnú kontrolórku obce preskúmať, či prevádzkovanie kamerového
systému obce je v     súlade so zákonnými predpismi a     inými nariadeniami obce Sučany

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová,
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

23. Interpelácie
Interpelácie neboli

8. Záver 

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť
a zasadnutie  OZ ukončil.

Daniela Ligačová
zapisovateľka       

Overovatelia zápisnice: 

                                                   ..........................................           ........................................
                                                   Ing. Vladimír Bulej, PhD.                 Bc. Ján Adamovský

  ....................................                                                         .......................................
    Mgr. Vladimír Olbert                                           Ing. Vladimír Plžik
        prednosta OcÚ                                                                              starosta obce

Prezenčná listina
 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 8.2.2016 v RKD Sučany 
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Poslanci:  

1. Ing. Peter Belica
2. Mgr. Veronika Ďaďová                        
3. Martin Rybár  
4. Ing. Eva Bencová 
5. JUDr., Mgr. Peter Belica
6. MUDr. Iveta Trnovská, MPH
7. Mgr. Róbert Kováč
8. Jaroslav Makovník  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.
10. Ing. Ján Jamriška  
11.  Bc. Ján Adamovský 
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